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Møteleder: Varaordfører Roald Steinseide (FrP) 
 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 
Roald Steinseide Varaordfører FRP 
Yngve Magnus Tvedt Fosse Medlem H 
Ann-Christine Mikkelsen (permisjon kl. 12.00) Medlem PP 
Kristin Ravnanger Medlem KRF 
Frode Larsen Medlem SP 
Miriam Haavik Medlem AP 
Tore Christian Gjelsvik Medlem AP 
Bård Espelid Medlem AL 
Masoomeh Atashfaraz Medlem AL 
Oddvar Magne Juvik Medlem FNB 

 

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn Funksjon Representerer 
Siv Høgtun Ordfører H 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn Møtte for Representerer 
Morten Georg Isaksen 
Vidar Davidsen vara fra kl. 12.00 
Wiktor Wikan vara i PS 97/21 

Siv Høgtun 
Ann-Christine Mikkelsen 
Tore-Christian Gjelsvik 

(-) 
H 
AP 
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Fra administrasjonen møtte: 



Fungerende kommunedirektør stabssjef Marit Rinnan 
Kommuneadvokat Svein Gjesdal 
Plan- og bygningssjef Knut Natlandsmyr 
Planlegger Synne Guldberg 
Planlegger Tina Lund 
Teknisk sjef Arnstein Øvsthus 
Leder VA forvaltning Sissel Aasebø 
Daglig leder sjoddien Trond Nesmann Berntsen 
Rådgiver kultur og idrett Gunnar Brynjulfsen 
Leder kultur og idrett Stig Ryland 
Rådgiver kultur Sverre Jokstad 
Seniorrådgiver Åge Rosnes 
 
 
Fra politisk sekretariat: 
Leder administrative tjenester Anne June Iversen 
Lærling kontor og administrasjonsfag Karoline Fagerdal 
Konsulent Kristin Ådlandsvik 
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PS 87/21 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

Møtebehandling i Formannskapet - 19.10.2021  

Vedtak: 

Innkalling:    Godkjent 

Saksliste:    Godkjent 

 

Orientering via Teams: 

Telenor - Modernisering av telenettet i Askøy kommune  

Følgende møtte fra Telenor: 

Cathrine Gulbrandsen Moltubak, markedsdirektør Telenor Infra 

Arne Quist Christensen, moderniseringsdirektør 

Pål Lukashaugen, dekningskoordinator 

Daniel Eidesund, key account manager 

Harald Krohg, spesialrådgiver corporate affairs 

 

 

 

Etter formannskapsmøte – kl. 14:00 ble det avholdt eierskapsmøte med Trigger AS.  

 

Daglig leder Hege Elvestad orienterte om følgende: 

- Økonomi 

- Ansatte 

- Strategiske satsingsområder 

  

 

 
 
 
 

PS 88/21 GODKJENNING AV PROTOKOLL 

Møtebehandling i Formannskapet - 19.10.2021  

Vedtak: 

Protokoll av 23.09.2021:   Godkjent 

 

 
 
 
 



PS 89/21 Pensjonsrettigheter for ansatte ved tidligere Askøy 
Energi AS 

Møtebehandling i Formannskapet - 19.10.2021  

Innstilling/vedtak: 

Formannskapet ber Kommunedirektøren få Storebrand Livsforsikring AS til å beregne eventuell 
kostnad ved regulering for de gjenværende med rettigheter pr 1/1-2022.  
 
Når kostnadene foreligger skal det fremmes sak for kommunestyret med endelig vedtak. 

 

 
KOMMUNEDIREKTØRENS INNSTILLING: 

Askøy kommune har oppfylt sine forpliktelser overfor tidligere ansatte i Askøy Energi AS. Det 
er ikke grunnlag for å gi noen ekstra kompensasjon i forbindelse med omlegging av 
pensjonsordning i Fredrikstad energi AS.   

 

Behandling: 
 
Kommuneadvokat Svein Gjesdal møtte i saken 

 

Bård Espelid (AL) fremmet følgende fellesforslag fra AP og AL: 
- Askøy kommune må sikre at ansatte og pensjonister med arbeids- og tjenestetilknytning til 
Askøy Energi AS da aksjene i selskapet ble solgt fra Askøy kommune til Fredrikstad Energi AS i 
2001, tilkommer de pensjonsbetingelser og pensjonsytelser som var gjeldende i Askøy Energi 
AS på salgstidspunktet.  
 
- Kommunedirektøren starter forhandlinger med Fredrikstad Energi AS for å komme frem til 
en avtale om hvordan kostnadene for en fremføring av pensjonsforpliktelsene for ansattes 
pensjonsrettigheter, slik de var på salgstidspunktet i 2001, skal fordeles mellom Askøy 
kommune og Fredrikstad Energi AS.  
 
- Uavhengig av forhandlingene med Fredrikstad Energi AS, fremmer kommunedirektøren en ny 
sak om de økonomiske konsekvensene for å dekke pensjonsforpliktelsene som tidligere ansatte, 
og pensjonister, i Askøy Energi AS har krevd i sitt brev av 30.08.2020 til Askøy kommune. 
Kommunedirektøren angir forslag til inndekning av pensjonsforpliktelsene. 
 
Yngve Fosse (H) fremmet følgende fellesforslag fra H, FrP, KrF, PP og uavhengig: 
Formannskapet ber Kommunedirektøren få Storebrand Livsforsikring AS til å beregne eventuell 
kostnad ved regulering for de gjenværende med rettigheter pr 1/1-2022.  
 
Når kostnadene foreligger skal det fremmes sak for kommunestyret med endelig vedtak. 
 
Frode Larsen (SP) fremmet kommunedirektørens innstilling 

 

 

Avstemming: 

Kommunedirektørens innstilling: For   1 st. (1SP) 
     Mot 10 st.(1H,1FrP,1KrF,1PP,1uavhengig,2AP,2AL,1FNB) 



 
Fellesforslag fra H,FrP,KrF,PP og 
uavhengig:    For  7 st.(1H,1FrP,1KrF,1PP,1uavhengig,1SP,1FNB) 
     Mot 4 st. (2AP,2AL) 
 
Fellesforslag fra AP og AL:  For  5 st. (2AP,2AL,1FNB) 
     Mot 6 st. (1H,1FrP,1KrF,1PP,1uavhengig,1SP) 
 

PS 90/21 Askøy kommunes delegeringsreglement - 
administrativ revisjon 

Møtebehandling i Formannskapet - 19.10.2021  

Innstilling/vedtak (i samsvar med kommunedirektørens innstilling m/tillegg): 

Delegeringsreglement for Askøy kommune for kommunestyreperioden 2019 -2022 vedtas slik 
det er framlagt i vedlegg til saken. 

Mindretallsanke pkt. 2.6 i gjeldende reglement tas inn i delegeringsreglementet.  

 

Innstilling/vedtak fra UTM 07.10.2021 (i samsvar med UOL sin innstilling):  
Delegeringsreglement for Askøy kommune for kommunestyreperioden 2019 -2022 vedtas slik 
det er framlagt i vedlegg til saken. 

 

Behandling: 
 
Bård Espelid (AL) fremmet følgende fellesforslag fra AP og AL: 

• Mindretallsanke pkt. 2.6 i gjeldende reglement tas inn i delegeringsreglementet.  
 
• Første kulepunkt Kap 5.1.1. i fremlagt reglement endres til: "behandle klager på 
dispensasjonssaker, jf plan- og bygningsloven kapittel 19, § 19-4, såfremt nasjonale eller 
regionale myndigheter ikke har uttalt at deres interesser tilsidesettes. Dette gjelder kun klager 
på dispensasjon hvor dispensasjonssøknaden ikke er behandlet i utvalget." 
 
Varaordfører Roald Steinseide (FrP) fremmet innstillingen fra UTM 

Avstemming: 

Innstillingen fra UTM:   Enstemmig 
Fellesforslag fra AP og AL pkt 1:  For  6 st. (2AP,2AL,1FNB,1SP) 
      Mot 5 st. (1H,1FrP,1KrF,1PP,1uavhengig) 
 
Fellesforslag fra AP og AL pkt. 2:  For  5 st. (2Ap,2AL,1FNB) 
      Mot 6 st. (1H,1FrP,1KrF,1PP,1SP,1uavhengig) 
 



PS 91/21 Økonomireglement for Askøy kommune 

Møtebehandling i Formannskapet - 19.10.2021  

Innstilling/vedtak: 

Saken utsettes til formannskapet 26.10.21. Forslagene fremmet i formannskapet 19.10 følger 
saken. Gruppelederne får i oppgave å fremme en innstilling basert på innkomne forslag. 

 

Innstilling/vedtak fra UTM 07.10.2021 (i samsvar med UOL sin innstilling): 

Saken tas til orientering og forslagene følger saken 

 
 

Behandling: 
 
Bård Espelid (AL) fremmet følgende oversendelsesforslag: 

Det er behov for å utdype og konkretisere forslaget til økonomireglement på flere punkter.  

Derfor foreslås følgende som er oversendelsesforslag:  

• Økonomireglementet må inkludere generelle rammer -, og overordnede prinsipper, for 
kommunens økonomiforvaltning. Disse kan f.eks. omfatte: 

 o Det skal legges opp til at økonomiforvaltningen er forsvarlig og effektiv slik at kommunens 
samlede ressurser utnyttes best mulig. Folkevalgte skal sikres pålitelig og tilstrekkelig 
styringsinformasjon som grunnlag for sine beslutningsprosesser. 

Askøy kommune skal ha nulltoleranse for korrupsjon og økonomisk mislighold. Innbyggerne 
skal være trygge på at kommunen ivaretar fellesskapets beste, basert på demokratiske 
prosesser, rettferdig utøvelse av lokal myndighet og pålitelig forvaltning av kommunens 
ressurser.  

o Overordnede prinsipper:  
• Kommunen skal ha robust og bærekraftig økonomiforvaltning  
• Økonomiforvaltningen skal ha et langsiktig perspektiv for å sikre kommunens økonomiske 
handlingsrom  
• God økonomistyring skal sikre kvaliteten i tjenestetilbudet  
• Gode analyser skal sikre kostnadseffektiv tjenesteproduksjon  
• Gode kontrollrutiner skal redusere risikoen for avvik fra fastsatte mål og rammer  
• Gjennomgående internkontroll skal sikre etterlevelse av lover og forskrifter  
• Åpenhet og refleksjon skal bidra til etisk forsvarlige holdninger og handlinger.  
 



• Økonomireglementet må inkludere kapitler om «Avsetninger og bruk av fond», «Årsregnskap 
og årsberetning», «Internkontroll», «Etikk, korrupsjon og samfunnsansvar», «Inntekter og 
gebyrer».  
 
• Siste punkt i kapittel 2 «delegering» endres til: «Kommunedirektøren kan kun videredelegere 
sin disponeringsfullmakt og anvisningsfullmakt til ledere og andre som er underlagt egen 
instruksjonsmyndighet. Budsjettansvar og anvisningsfullmakt skal følge samme stilling.»  
 
• Kapittel 10, «Strykninger» må også inneholde føringer dersom foreløpig regnskap viser 
mindreforbruk (overskudd). I et slikt tilfelle skal eventuelt udekket merforbruk fra tidligere år 
dekkes inn, før regnskapet legges fram for kommunestyret.  
 
• Kapittelet «Prosessbeskrivelse investeringsprosjekter», er litt uklart. Det står at 
beslutningsgrunnlaget skal være tilstrekkelig kvalitetssikret. Hva betyr det? I kapittelet står det 
også at formannskapet har fullmakt til å definere nærmere kravene som skal stilles til 
beslutningsgrunnlaget. Hva betyr det, og hvor er formannskapet gitt denne myndigheten? 
Kapittelet må redigeres. 
 

Yngve Fosse (H) fremmet følgende forslag fra H, FrP, KrF, PP og uavhengig: 
3.3 Nytt pkt  
Korrigeringer skal meldes formannskapet i første møte disse er gjort.  
 
4.5 Nytt pkt 2  
Ved avvik pluss/minus 10 % skal investeringen gjennomgås og kommunestyret tar stilling til 
om investeringer gir grunnlag for ekstern revisjon.  
 
Pkt 5  
Utgår Myndigheten gjelder også overføring av bevilgninger i driftsbudsjettet til 
investeringsformål i forbindelse med mindre investeringsprosjekter, innenfor en beløpsgrense 
på 0,5 millioner kroner.  
 
Nytt pkt 5  
Formannskapet kan overføre bevilgninger i driftsbudsjettet til investeringsformål innen en 
beløpsgrense på 0,5 millioner. Dette gjøres etter saksfremlegg fra kommunedirektøren  
 
Pkt 5.1 
Eiendom og infrastruktur  
Utgår  
Kommunedirektøren har myndighet til å inngå avtaler om kjøp, salg, tomtefeste, makeskifte 
eller pantsetting av fast eiendom der avtalesummen ikke overstiger 2 millioner kroner.  
 
Nytt pkt.  
 
Kommunedirektøren har myndighet til å inngå avtaler om kjøp, salg, makeskifte av fast 
eiendom der avtalesummen ikke overstiger 2 millioner kroner. Disse skal melde formannskapet 
i første møte etter avtalen er inngått.  
 
8  
Nytt pkt  
Bøter som er ilagt innbyggere innen byggesaker eller annen teknisk art og blir påklaget av den 
som er ilagt boten kan frafalles etter innstilling fra kommune direktøren og avgjørelse av UTM. 
 
Yngve Fosse (H) foreslo: 



Saken utsettes til formannskapet 26.10.21. Forslagene fremmet i formannskapet 19.10 følger 
saken. Gruppelederne får i oppgave å fremme en innstilling basert på innkomne forslag. 

Avstemming: 

Yngve Fosses utsettelsesforslag:  Enstemmig 
 
 

PS 92/21 Finansforvaltning - rapportering pr 31.8.2021 

Møtebehandling i Formannskapet - 19.10.2021  

Innstilling/vedtak (i samsvar med kommunedirektørens/Finansutvalgets 
innstilling): 

Fremlagt finansrapportering pr 31.08.2021 tas til etterretning. 

 

Innstilling/vedtak fra Finansutvalget 19.10.2021: 
Fremlagt finansrapportering pr 31.08.2021 tas til etterretning. 
 

 

Behandling: 
 
Ettersendte dokumenter: 
Møtebehandling fra Finansutvalget 19.10.2021 

 

Bård Espelid (AL) fremmet følgende fellesforslag fra AP og AL: 

Fremlagt finansrapportering per 31.08.2021 tas til orientering. 
 
Yngve Fosse (H) fremmet innstillingen fra Finansutvalget. 
 

Avstemming: 

Fellesforslag fra AP og AL:   For  5 st. (2AP,2AL,1FNB) 
      Mot 6 st. (1H,1FrP,1KrF,1PP,1SP,1uavhengig) 
 
Innstillingen fra Finansutvalget:  For  6 st. (1H,1FrP,1KrF,1PP,1SP,1uavhengig) 
      Mot 5 st. (2AP,2AL,1FNB) 
 

PS 93/21 Kommuneplanens arealdel - Avklaringer og videre 
arbeid 

Møtebehandling i Formannskapet - 19.10.2021  

Vedtak: 

Kommunedirektøren utarbeider nytt planforslag basert på punktene listet opp i 
saksutredningen. 
 
Følgende punkter legges til i listen i saksutredningen: 

 



 Det omdisponeres begrensede areal i alle bygder, utenfor senterstrukturen, med kombinert 

arealformål bolig/forretning eller bolig/næring. I området hvor det alt eksisterer areal avsatt 

til forretning eller næringsformål omdefineres disse til kombinert formål med bolig. 

Konsekvensene av denne endringen beskrives og utredes. 

 Det utredes mulighet for å etablere en mobilitetsakse på nordsiden av Fromreidpollen for å 

knytte lokalsenteret Fromreide tettere med Træet skole. Tiltak som vurderes særlig er en 

universelt utformet gang- og sykkelveg med tilhørende bestemmelsesområdet. Dette kan 

også sees i sammenheng med oppgradering av høydebassengkapasitet på nordre Askøy. 

 Utbredelsen av sentrumssonen rundt lokalsenter Ravnanger forskyves mot Tveit. Det 

innarbeides flere områder for boligbygging (fremtidig) rundt Tveit skole. 

 Sentrumsutstrekning for regionssenter Kleppestø utvides for å imøtekomme prinsipp for 

lokalisering av besøksintensive offentlige tjenester gitt i regional plan for attraktive senter i 

Hordaland. Det utredes muligheten for å innlemme nedre Kleppe i regionssenteret slik at 

man kan sikre pkt. 4 første kulepunkt i prinsippsak om senterstruktur og utbyggingsmønster. 

 Det gjennomføres en detaljert avgrensning av hensynssoner for kulturmiljø. Det sikres at 

områder uten kulturverdi, som, for eksempel, tilfeldige skogteiger, ikke innlemmes i 

hensynssonene. 

 Det avsettes områder til arealformål småbåthavn. Det tas utgangspunkt i områder kartlagt i 

temakart Naustområder og småbåthavner KPA 2012 -2023. Men, andre aktuelle områder 

kan også vurderes. Det er positivt om kommunen er grunneier i de aktuelle områdene. 

 

Formannskapet ber om politisk vurdering av alle innkommende innspill. Kommunedirektøren 

fortsetter arbeidet med utarbeidelse av nytt planforslag basert på punktene listet opp i 

saksutredningen. 

 

Formannskapet ber om at: 

 Alle innkommende innspill og administrasjonens anbefalinger nummereres, gjerne etter 

Gbnr. Innspill settes inn i eget kart med likt nummer som innspillet og administrasjonens 

anbefaling. 

 

 Alle innkommende innspill i sin helhet legges i egen folder og nummereres likt etter første 

punkt. Innspill skal senest legges frem 20 dager før ny saksbehandling. 

 

 Det legges frem midlertidig forenklet arealregnskap mellom gjeldende til foreslått KPA og 

boligområder som ikke er benyttet i gjeldende KPA merkes av i et eget kart. 

 

 

Formannskapet ber om at det vurderes folkemøter når planen skal ut på høring. 

 

følgende tilleggs setning s.3 i saksfremlegget kulepunkt 7. 

 Teknisk infrastruktur 

Vurdere behov for areal til innfartsparkering herunder spesielt nord på aksen foreslått til 

ringbuss i regional transport plan. Sikrer at infrastruktur knyttet til vann og avløp er ivaretatt. 
 
Formannskapet vil gjerne vurdere hvorvidt prosjektet «Kilden» har potensiale som fremtidig 
cruise/ passasjerhavn for regionen. Formannskapet ber derfor kommunedirektøren gjøre en 
analyse som vurderer potensielle ringvirkninger, regionens etterspørsel for alternativ cruise/ 
passasjerhavn og vurdere hva dette vil bety for samfunnsutviklingen på Askøy. Det er også 
ønskelig at man ser på hva en eventuell realisering av en slik cruise/ passasjerhavn vil bety for 
påvirkningen av eksisterende turområde med tilhørende naturkvaliteter samt hva man vil 
trenge av kommunal tilrettelegging og infrastruktur som f.eks. strøm, samferdsel, vann og 
avløp. 
 



 

 

 

 

Innstilling/vedtak fra UTM 07.10.2021: (i samsvar med kommunedirektørens 
innstilling med tillegg): 
Kommunedirektøren utarbeider nytt planforslag basert på punktene listet opp i 
saksutredningen. 
 
Følgende punkter legges til i listen i saksutredningen: 

 

 Det omdisponeres begrensede areal i alle bygdesentre, utenfor senterstrukturen, med 

kombinert arealformål bolig/forretning eller bolig/næring. I området hvor det alt eksisterer 

areal avsatt til forretning eller næringsformål omdefineres disse til kombinert formål med 

bolig. Konsekvensene av denne endringen beskrives og utredes. 

 Det utredes mulighet for å etablere en mobilitetsakse på nordsiden av Fromreidpollen for å 

knytte lokalsenteret Fromreide tettere med Træet skole. Tiltak som vurderes særlig er en 

universelt utformet gang- og sykkelveg med tilhørende bestemmelsesområdet. Dette kan 

også sees i sammenheng med oppgradering av høydebassengkapasitet på nordre Askøy. 

 Utbredelsen av sentrumssonen rundt lokalsenter Ravnanger forskyves mot Tveit. Det 

innarbeides flere områder for boligbygging (fremtidig) rundt Tveit skole. 

 Sentrumsutstrekning for regionssenter Kleppestø utvides for å imøtekomme prinsipp for 

lokalisering av besøksintensive offentlige tjenester gitt i regional plan for attraktive senter i 

Hordaland. Det utredes muligheten for å innlemme nedre Kleppe i regionssenteret slik at 

man kan sikre pkt. 4 første kulepunkt i prinsippsak om senterstruktur og utbyggingsmønster. 

 Det gjennomføres en detaljert avgrensning av hensynssoner for kulturmiljø. Det sikres at 

områder uten kulturverdi, som, for eksempel, tilfeldige skogteiger, ikke innlemmes i 

hensynssonene. 

 Det avsettes områder til arealformål småbåthavn. Det tas utgangspunkt i områder kartlagt i 

temakart Naustområder og småbåthavner KPA 2012 -2023. Men, andre aktuelle områder 

kan også vurderes. Det er positivt om kommunen er grunneier i de aktuelle områdene. 

 

Utvalget ber om politisk vurdering av alle innkommende innspill. Kommunedirektøren fortsetter 

arbeidet med utarbeidelse av nytt planforslag basert på punktene listet opp i saksutredningen. 

 

Utvalget ber om at: 

 Alle innkommende innspill og administrasjonens anbefalinger nummereres, gjerne etter 

Gbnr. Innspill settes inn i eget kart med likt nummer som innspillet og administrasjonens 

anbefaling. 

 

 Alle innkommende innspill i sin helhet legges i egen folder og nummereres likt etter første 

punkt. Innspill skal senest legges frem 20 dager før ny saksbehandling. 

 

 Det legges frem midlertidig forenklet arealregnskap mellom gjeldende til foreslått KPA og 

boligområder som ikke er benyttet i gjeldende KPA merkes av i et eget kart. 

 

Utvalget vil vurdere Kilden som fremtidig cruisehavn for regionen og ber kommunedirektøren 

utrede ringvirkningene av etablering i egen sak. Egen sak vurderes i sammenheng med det 

videre arbeidet med KPA. 

 



Utvalget ber om at det vurderes folkemøter når planen skal ut på høring. 

 

følgende tilleggs setning s.3 i saksfremlegget kulepunkt 7. 

 Teknisk infrastruktur 

Vurdere behov for areal til innfartsparkering herunder spesielt nord på aksen foreslått til 

ringbuss i regional transport plan. Sikrer at infrastruktur knyttet til vann og avløp er ivaretatt. 

 

 

 

Behandling: 
 
Plan og bygningssjef Knut Natlandsmyr, planlegger Synne Guldberg og planlegger Tina Lund 
møtte i saken 

 
Frode Larsen (SP) fremmet følgende forslag: 
Kulepunkt 3: Utbredelsen av sentrumssonen rundt lokalsenter Ravnanger forskyves mot Hanøy 
og omfatter Davanger.  
 
Kulepunkt 4: Nedre kleppe med Askøy senter Amfi innlemmes i regionsenteret. 
 
Bård Espelid (AL) fremmet følgende forslag: 
Fremmer innstillingen unntatt punktet om å vurdere prospektet "Kildn" som fremtidig 
cruisehavn i Eidsvika og Tressmarka. 
 
Miriam Haavik (AP) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Formannskapet vil gjerne vurdere hvorvidt prosjektet «Kilden» har potensiale som fremtidig 
cruise/ passasjerhavn for regionen. Formannskapet ber derfor kommunedirektøren gjøre en 
analyse som vurderer potensielle ringvirkninger, regionens etterspørsel for alternativ cruise/ 
passasjerhavn og vurdere hva dette vil bety for samfunnsutviklingen på Askøy. Det er også 
ønskelig at man ser på hva en eventuell realisering av en slik cruise/ passasjerhavn vil bety for 
påvirkningen av eksisterende turområde med tilhørende naturkvaliteter samt hva man vil 
trenge av kommunal tilrettelegging og infrastruktur som f.eks. strøm, samferdsel, vann og 
avløp. 
 
Bård Espelid (AL) fremmet følgende ordendring i innstillingen: 
Bygder i stedet for bygdesentre 
 

Avstemming: 

Frode Larsens forslag: For    1 st. (1SP) 
    Mot 10 st. (1H,1FrP,1KrF,1PP,1SP,1uavhengig,2AP,2AL,1FNB) 
 
Bård Espelids forslag: Enstemmig 
 
Miriam Haaviks tilleggs- 
forslag:   For  8 st. (2AP,1FNB,1H,1FrP,1KrF,1PP,1uavhengig) 
    Mot 3 st. (2AL,1SP)  
 
Bård Espelids ordendring: Enstemmig 
 
 
 



PS 94/21 Kulturminneplan - Handlingsplan for kulturminner 
2021-2025. 2. gangs behandling 

Møtebehandling i Formannskapet - 19.10.2021  

Innstilling/vedtak (i samsvar med kommunedirektørens innstilling m/tillegg): 

Kulturminneplan – Handlingsplan for kulturminner 2021-2025 vedtas som framlagt. 
 

 Formannskapet oppfatter vedlagt kart over prioriterte kulturminner som en grovmasket 

illustrasjon. I forbindelse med innarbeidelsen av hensynssoner kulturmiljø i 

kommuneplanens arealdel gjennomføres en detaljert avgrensning av hensynssonen. Områder 

uten kulturverdi, men som faller innenfor avgrenset kulturmiljø i vedlagt kart, som, for 

eksempel, tilfeldige skogteiger, innlemmes ikke i hensynssonene. 

 Registrerte grunneiere og festere og så vidt mulig andre rettighetshavere innenfor foreslåtte 

hensynssoner skal varsles særskilt om høring og offentlig ettersyn av kommuneplanens 

arealdel slik at alle berørte parter får anledning til å uttale seg om utstrekning av, og 

bestemmelsene til, hensynsoner kulturmiljø. 

 

Innstilling/vedtak fra UTM 07.10.2021 (i samsvar med kommunedirektørens 
innstilling med tillegg): 
Kulturminneplan – Handlingsplan for kulturminner 2021-2025 vedtas som framlagt. 
 

 Utvalget oppfatter vedlagt kart over prioriterte kulturminner som en grovmasket illustrasjon. 

I forbindelse med innarbeidelsen av hensynssoner kulturmiljø i kommuneplanens arealdel 

gjennomføres en detaljert avgrensning av hensynssonen. Områder uten kulturverdi, men som 

faller innenfor avgrenset kulturmiljø i vedlagt kart, som, for eksempel, tilfeldige skogteiger, 

innlemmes ikke i hensynssonene. 

  Registrerte grunneiere og festere og så vidt mulig andre rettighetshavere innenfor foreslåtte 

hensynssoner skal varsles særskilt om høring og offentlig ettersyn av kommuneplanens 

arealdel slik at alle berørte parter får anledning til å uttale seg om utstrekning av, og 

bestemmelsene til, hensynsoner kulturmiljø. 

 

 

Behandling: 
 
Daglig leder Sjoddien Trond Nesmann Berntsen møtte til saken 

 

Frode Larsen (SP) fremmet følgende utsettelsesforslag: 
Saken utsettes og ses i sammenheng med KPA 
 

Avstemming: 

Frode Larsens utsettelsesforslag:  For 2 st. (1SP,1FrP) 
      Mot 9 st. (2H,1KrF,1uavhengig,2Ap,2AL,1FNB) 
 
Utsettelsesforslaget falt 
 
Yngve Fosse (H) fremmet innstillingen fra UTM 
 



Avstemming: 

Innstillingen fra UTM pkt. 1:   Enstemmig 
Innstillingen fra UTM pkt. 2:   For 10 st. (2H,1FrP,1KrF,1SP,2AP,2AL,1FNB) 
      Mot  1 st. (1uavhengig) 
Innstillingen fra UTM pkt. 3:   Enstemmig 
 
 

PS 95/21 Handlingsplan avløp og vannmiljø og Handlingsplan 
vannforsyning 

Møtebehandling i Formannskapet - 19.10.2021  

Innstilling/vedtak (i samsvar med kommunedirektørens innstilling): 

Hovedplan for avløps- og vannmiljø perioden 2022-2032 og Hovedplan for vannforsyning 

perioden 2022-2032 - vedtas. 

 

 
Innstilling/vedtak fra UTM 07.10.2021 (i samsvar med kommunedirektørens 
innstilling): 

Hovedplan for avløps- og vannmiljø perioden 2022-2032 og Hovedplan for vannforsyning 

perioden 2022-2032 - vedtas. 

 

Behandling: 
 
Leder VA forvaltning Sissel Aasebø og avdelingsleder vann og avløp Otto Kaurin Nilsen møtte i 
saken.  

 

Bård Espelid (AL) fremmet følgende forslag: 
Følgende punkter skal være grunnlag for revisjon av Handlingsplanene og videre prosess: 
 
 • Handlingsplan for Vann og Avløp må skissere hvordan det skapes et tydelig administrativt 
skille mellom kommunens rolle som forurensningsmyndighet og som eier av avløpsrelatert 
infrastruktur.  
 
• Handlingsplan for Vann og Avløp må innarbeide føringer for hvordan overvann skal 
håndteres og hvilke målsettinger som skal realiseres i planperioden.  
 
• Funksjonen og betydningen av «Miljørisikoanalyse for avløp» må beskrives og omtales i 
Hovedplan for Vann og Avløp, spesielt hvordan denne skal danne grunnlag for 
beredskapsanalyser og beredskapstiltak.  
 
• Kommunens ansvar for damanleggene i råvannskildene, slik det fremkommer i 
Damsikkerhetsforskriften, må omtales og beskrives i Hovedplan for Vannforsyning.  
 
• For begge hovedplanene innenfor VA-området, må overordnede målsettinger som skal 
realiseres i løpet av planperioden konkretiseres. Målsettingene gitt i «bedreVann» må tallfestes 
i hovedplanene slik at politiske beslutningstakere er opplyst om hvilke mål det styres mot i 
planperioden.  
 



• For begge hovedplanene må det beskrives hvordan pålagt internkontroll skal organiseres, 
utøves og rapporteres.  
 
• Handlingsdelen til begge hovedplanene må være en del av grunnlaget for 
kommunedirektørens forslag til handlingsprogram for budsjett og økonomiplan 

Yngve Fosse (H) fremmet innstillingen fra UTM. 

 

Avstemming: 

Bård Espelids forslag:   For  5 st. (2AP,2AL,1FNB) 
      Mot 6 st. (2H,1FrP,1KrF,1SP,1uavhengig) 
Innstillingen fra UTM:   Enstemmig 
 
 

PS 96/21 TV-aksjonen 2021 - Plan International - 
kommunebidrag 

Møtebehandling i Formannskapet - 19.10.2021  

Vedtak: 

Askøy kommune yter et bidrag på kr. 2,- pr innbygger til TV-aksjonen 2021.   

 

 
KOMMUNEDIREKTØRENS INNSTILLING 

Askøy kommune yter et bidrag på kr. 2,- pr innbygger til TV-aksjonen 2021.   

 

Behandling: 
 
Varaordfører Roald Steinseide (FrP) fremmet kommunedirektørens innstilling. 

 

Avstemming: 

Kommunedirektørens innstilling:   Enstemmig 
 
 



PS 97/21 Ny forskrift som vil redusere plastforurensingen fra 
kunstgressbaner med gummigranulat -hva betyr det for Askøy 
kommune. 

Møtebehandling i Formannskapet - 19.10.2021  

Vedtak: 

1. Ny forskrift om endring i forskrift om begrensing av forurensning § 23 A følges opp i Askøy 
kommune. 

2. Askøy kommune i samarbeid med Idrettsrådet Askøy, Norges fotballforbund Hordaland og 
Askøyhallene KF , Skal lage en plan om begrensing av forurensning og følge den opp. 

3. Alle kunstgressbaner skal i fremtiden ved rehabilitering/nybygging, inneholde godkjent, 
miljøvennlig innfyllsmateriale. 

4. Askøy kommune er av den oppfatning at de nye retningslinjene er viktig, men kan bidra til 
økonomiske utfordringer. Askøy kommune ber staten følge opp retningslinjene økonomisk ved 
at staten finansierer kostnadene. Politisk ledelse sammen med kommunedirektøren følger opp 
pkt 4 overfor staten. 

 

Innstilling/vedtak fra UTM 07.10.2021 (i samsvar med UOL sin innstilling): 

1. Ny forskrift om endring i forskrift om begrensing av forurensning § 23 A følges opp i Askøy 
kommune. 

2. Askøy kommune i samarbeid med Idrettsrådet Askøy , Norges fotballforbund Hordaland og 
Askøyhallene KF , Skal lage en plan om begrensing av forurensning og følge den opp. 

3. Alle kunstgressbaner skal i fremtiden ved rehabilitering/nybygging, inneholde godkjent, 
miljøvennlig innfyllsmateriale. 

4. Askøy kommune er av den oppfatning at de nye retningslinjene er viktig, men kan bidra til 
økonomiske utfordringer . Askøy kommune ber staten følge opp retningslinjene økonomisk ved 
at staten finansierer kostnadene. Politisk ledelse sammen med kommunedirektøren følger opp 
pkt 4 overfor staten. 

 
 

 

Behandling: 
 
Rådgiver kultur Sverre Jokstad møtte i saken 

Tore-Christian Gjelsvik (AP) ba Formannskapet vurdere hans habilitet ihht Fvl. § 6, første ledd 
bokstav e. 

Wiktor Wikan (AP) møtte som vara 

 
Ihht Fvl. § 8, andre ledd vurderte Formannskapet hans habilitet 

Avstemming habilitet: 

Tore-Christian Gjelsvik inhabil:  Enstemmig 



 
 
Bård Espelid (AL) fremmet følgende utsettelsesforslag fra AP og AL: 
Saken utsettes fordi den ikke er tilstrekkelig utredet og opplyst i forhold til bestemmelser i 
forurensningsforskriften. 
 

 

Avstemming: 

Felles utsettelsesforslag fra AP og AL: For  4 st.  (2AP,2AL) 
      Mot 7 st. (2H,1FrP,1KrF,1SP,1uavhengig,1FNB) 
 

Utsettelsesforslaget falt 

 
Yngve Fosse (H) fremmet innstillingen fra UTM: 

 

Avstemming: 

Innstillingen fra UTM pkt.1 til 3: Enstemmig 
Innstillingen fra UTM pkt. 4:  For  9 st. (2H,1FrP,1KrF,1SP,1uavhengig,2AP,1FNB) 
     Mot 2 st. (2AL) 
 
 
Wiktor Wikan fratrådte, Tore-Christian Gjelsvik tiltrådte 

PS 98/21 Ny forskrift om håndtering av husholdningsavfall i 
Askøy kommune 

Møtebehandling i Formannskapet - 19.10.2021  

Vedtak: 

Forslag til ny forskrift om håndtering av husholdningsavfall i Askøy kommune sendes på 

høring, med 4 ukers høringsfrist. 

 

 
KOMMUNEDIREKTØRENS INNSTILLING: 

Forslag til ny forskrift om håndtering av husholdningsavfall i Askøy kommune sendes på 

høring, med 4 ukers høringsfrist. 

 

Behandling: 
 
Bård Espelid (AL) anmoder om at lenker til tekniske krav som det refereres til i 
saksutredningen gjøres tilgjengelig før saken sendes på høring. 

Varaordfører Roald Steinseide (FrP) fremmet kommunedirektørens innstilling. 

Avstemming: 

Kommunedirektørens innstilling:  Enstemmig 
 
 



PS 99/21 Kirkelig organisering - høringsuttalelse 

Møtebehandling i Formannskapet - 19.10.2021  

Vedtak: 

Formannskapet i Askøy gir dette høringssvaret til Müller-Nilssen-utvalgets forslag til 
kirkeorganisering:   
 
- Askøy kommune har god erfaring med dagens organisering med fellesråd i hver kommune og 
ønsker primært at den fortsetter.  
 
- Dersom endringen gjennomføres slik utvalget foreslår, vil Askøy kommune be om at man 
sikrer lokal tilstedeværelse slik at innbyggerne ikke må reise ut av kommunen for å treffe 
kirkens personell.  
 
- Det må også lages avtaler mellom kirken og aktuelle kommuner på et kommuneovergripende 
nivå for å ivareta økonomistyring.  
 
- Askøy kommune anbefaler at man opprettholder en «kommunal representasjon» i et 
fremtidig fellesråd enten det blir på prostinivå eller bispedømmenivå. 

 

KOMMUNEDIREKTØRENS INNSTILLING: 
 
Formannskapet i Askøy gir dette høringssvaret til Müller-Nilssen-utvalgets forslag til 
kirkeorganisering: 
 

- Askøy kommune har ingen innvendinger mot at kirken omorganiserer seg slik utvalget 
skisserer med et nytt kommuneovergripende nivå. 

- Dersom endringen gjennomføres vil Askøy kommune be om at man sikrer lokal 
tilstedeværelse slik at innbyggerne ikke må reise ut av kommunen for å treffe kirkens 
personell. 

- Det må også lages avtaler mellom kirken og aktuelle kommuner på et 
kommuneovergripende for å ivareta økonomistyring. 

- Askøy kommune anbefaler at man opprettholder en «kommunal representasjon» i et 
fremtidig fellesråd enten det blir på prostinivå eller bispedømmenivå. 

 

 

Behandling: 
 
Seniorrådgiver Åge Rosnes møtte i saken 

 

Kristin Ravnanger (KrF) fremmet følgende fellesforslag fra H, FrP, KrF, SP og 
uavhengig: 

Formannskapet i Askøy gir dette høringssvaret til Müller-Nilssen-utvalgets forslag til 
kirkeorganisering:   
 
- Askøy kommune har god erfaring med dagens organisering med fellesråd i hver kommune og 
ønsker primært at den fortsetter.  
 



- Dersom endringen gjennomføres slik utvalget foreslår, vil Askøy kommune be om at man 
sikrer lokal tilstedeværelse slik at innbyggerne ikke må reise ut av kommunen for å treffe 
kirkens personell.  
 
- Det må også lages avtaler mellom kirken og aktuelle kommuner på et kommuneovergripende 
nivå for å ivareta økonomistyring.  
 
- Askøy kommune anbefaler at man opprettholder en «kommunal representasjon» i et 
fremtidig fellesråd enten det blir på prostinivå eller bispedømmenivå. 
 
Bård Espelid (AL) fremmet følgende fellesforslag fra AP og AL: 
Nytt 3. strekpunkt:  
 
For å sikre at kommunale bevilgninger går til tiltak i kommunen, må det tilrettelegges for at 
disse blir innrettet mot spesifikke prosjekter og til relevante drifts- og vedlikeholdsoppgaver i 
bevilgende kommune.  
 
Strekpunkt 4 i innstillingen strykes. 

 

Avstemming: 

Fellesforslag fra AP og AL:   For  5 st. (2AP,2AL,1FNB) 
      Mot 6 st. (2H,1FrP,1KrF,1SP,1uavhengig) 
 
Fellesforslag fra H,FrP,KrF,SP  
og uavhengig:     For  8 st. (2H,1FrP,1KrF,1SP,1uavhengig,2AP) 
      Mot 3 st. (2AL,1FNB) 
 

PS 100/21 Søknad om fritak - Jens Hestnes Andersen (SV) 

Møtebehandling i Formannskapet - 19.10.2021  

Vedtak: 

Søknad fra Jens Hestnes Andersen (SV) om fritak fra politiske verv ut nåværende periode, 
imøtekommes. 

 

 
KOMMUNEDIREKTØRENS INNSTILLING: 

 
Søknad fra Jens Hestnes Andersen (SV) om fritak fra politiske verv ut nåværende periode, 
imøtekommes. 

 

Behandling: 
 
Varaordfører Roald Steinseide (FrP) fremmet kommunedirektørens innstilling. 

 

Avstemming: 

Kommunedirektørens innstilling:   Enstemmig 
 



 

PS 101/21 Søknad om skjenkebevilling - Biologen Drift AS 

Møtebehandling i Formannskapet - 19.10.2021  

Vedtak: 

1. Biologen drift AS, org.nr. 927 174 227, innvilges skjenkebevilling for 

alkoholholdig drikk med høyst 22 % og brennevin innendørs, og alkoholholdig 

drikk med høyst 22 % på spesifisert uteareal, for Biologen drift AS, jf. 

alkohollovens § 1-4a.  

Som styrer godkjennes Inga Marie Skråmestø Haugland, f. 16.10.1980.  
Som stedfortreder for styrer godkjennes Jan Christian Holbye, f. 12.01.1988 
 

2. Skjenkebevillingen gjelder fra og med 01.11.2021 til og med 30.09.2024. 

 

 

KOMMUNEDIREKTØRENS INNSTILLING: 

 
1. Biologen drift AS, org.nr. 927 174 227, innvilges skjenkebevilling for 

alkoholholdig drikk med høyst 22 % og brennevin innendørs, og alkoholholdig 

drikk med høyst 22 % på spesifisert uteareal, for Biologen drift AS, jf. 

alkohollovens § 1-4a.  

Som styrer godkjennes Inga Marie Skråmestø Haugland, f. 16.10.1980.  
Som stedfortreder for styrer godkjennes Jan Christian Holbye, f. 12.01.1988 
 

2. Skjenkebevillingen gjelder fra og med 01.11.2021 til og med 30.09.2024. 

 

 

Behandling: 
 
Varaordfører Roald Steinseide (FrP) fremmet kommunedirektørens innstilling. 

 

Avstemming: 

Kommunedirektørens innstilling:   Enstemmig 
 
 

PS 102/21 Fornyelse av skjenkebevilling - CW Invest AS 

Møtebehandling i Formannskapet - 19.10.2021  

Vedtak: 

1. CW Invest AS, org.nr. 997 710 290, innvilges skjenkebevilling for alkoholholdig 

drikk med høyst 22 % og brennevin innendørs, for CW Invest AS, jf. 

alkohollovens § 1-4a. 

Som styrer for bevillingen godkjennes Charlie Weidi Ma, f. 13.04.1996. 



Som stedfortreder for styrer godkjennes Li Li, f. 28.02.1958. 
 

2. Skjenkebevillingen gjelder fra og med 01.11.2021 til og med 31.10.2022. 

 

KOMMUNEDIREKTØRENS INNSTILLING: 

 

1. CW Invest AS, org.nr. 997 710 290, innvilges skjenkebevilling for alkoholholdig 

drikk med høyst 22 % og brennevin innendørs, for CW Invest AS, jf. 

alkohollovens § 1-4a. 

Som styrer for bevillingen godkjennes Charlie Weidi Ma, f. 13.04.1996. 
Som stedfortreder for styrer godkjennes Li Li, f. 28.02.1958. 
 

2. Skjenkebevillingen gjelder fra og med 01.11.2021 til og med 31.10.2022. 

 

 

Behandling: 
 
Varaordfører Roald Steinseide (FrP) foreslo at møtet lukkes ihht. Kl, § 11-5 

Enstemmig vedtatt at møtet lukkes. 

 
 
Bård Espelid (AL) fremmet følgende forslag: 
Basert på anbefaling fra høringsinstans, innvilges ikke fornyelse av skjenkebevilling. 
 
 
Tore-Christian Gjelsvik (AP) fremmet kommunedirektørens innstilling. 
 

Avstemming: 

Bård Espelids forslag:   For  5 st. (2AL,1KrF,1SP,1uavhengig) 
      Mot 6 st. (2H,1FrP,2AP,1FNB) 
 
Kommunedirektørens innstilling:  For  6 st. (2H,1FrP,2AP,1FNB) 
      Mot 5 st. (2AL,1KrF,1SP,1uavhengig) 
 



PS 103/21 Politisk møteplan 2022 

Møtebehandling i Formannskapet - 19.10.2021  

Innstilling/vedtak: 

Utkast til politisk møteplan for 2022 fastsettes.  

Det legges inn en fagdag på våren og en på høsten for UOL i tillegg til de oppsatte datoer. 

 

 

Innstilling/vedtak fra UTM 07.10.2021 (i samsvar med UOL sin innstilling med 
endring): 

Utkast til politisk møteplan for 2022 fastsettes.  

Det legges inn en fagdag på våren og en på høsten for UOL i tillegg til de oppsatte datoer. 

 

Behandling: 
 
Varaordfører Roald Steinseide (FrP) fremmet innstillingen fra UTM. 

 

Avstemming: 

Innstillingen fra UTM:   Enstemmig 
 

PS 104/21 MELDINGER 

Møtebehandling i Formannskapet - 19.10.2021  

 

Behandling: 
 
 

RS 62/21 Referat fra møte i Bergensalliansen og innspill til 
høringsmøte RTP 

Meldingen tatt til orientering 

RS 63/21 Disponering - kompensasjon til ansatte i forbindelse 
med covid-19 

Meldingen tatt til orientering 

RS 64/21 Skoler Erdal - Løypemelding etter vedtak 50/21 

Meldingen tatt til orientering 

RS 65/21 Protokoll fra ekstraordinær forenklet 
generalforsamling BKK AS 

Meldingen tatt til orientering 

 

 



 

FO 12/21 Spørrerunde Formannskapet 19.10.2021 

Møtebehandling i Formannskapet - 19.10.2021  

 

 
Frode Larsen (SP) innsendte følgende spørsmål: 

 

I april 2019 vedtok Askøy Kommune sin veteranplan. 

Arbeidet med planen var oppfølging av Regjeringens handlingsplan (2011-2013) «I tjeneste for 

Norge» og Regjeringens oppfølgingsplan (2014) som konkretiserte dette arbeidet. 
I planprosessen var en rekke av Askøys militære veteraner fra internasjonal tjeneste sterkt 

involvert og Som et resultat av dette ble også veteranorganisasjonen Veteraner Askøy etablert. 

 

Sentralt i det planlagte veteranarbeidet på Askøy var tilgang til et egnet lokale der veteranene 

skulle kunne møtes uformelt og drive sosiale aktiviteter ut fra. Målet med dette var å etablere en 

«safe haven» hvor sosialt samvær og felles prosjekter kunne virke forebyggende for de av 

veteranene som sliter etter sine oppdrag.  

Denne mnd kom også forsvarets ferske veteranundersøkelse ut. Den viser kraftig økning i 

psykiske lidelser blant veteraner fra krigen i Afghanistan og at så mye som 1 av 10 nå sliter med 

senskader. 

 

Veteranhuset er altså viktigere enn noen gang før, og allerede under arbeidet med veteranplanen 

ble det gjennomført flere befaringer på Herdla, sammen med representanter fra Askøy 

kommune. Man ble enige om at et lokale i første etasje i Det gule huset ville være svært godt 

egnet til formålet. Andre deler av bygget var da i bruk av Askøy kommune, og hadde vært det et 

godt strekke tilbake i tid. 

Herdla fort var, og er fortsatt med unntak av museet, regulert til militære formål. Veteranarbeide 

ville falle inn under dette formålet og slik sett ikke være i strid med reguleringsplan for området.  

 

Det samme kan imidlertid ikke sies om øvrig bygningsmasse på Herdla, som ikke bare benyttes 

av Askøy kommune selv i strid med reguleringsplan, men som også til alt overmål leies ut til 

næringsvirksomhet. 

Likevel var det Veteranene som ble møtt med krav om bruksendring og krav til universell 

utforming av hele bygget, til tross for at de bare ville benytte deler av første etasje. 

Man ville altså at frivilligheten skulle betale for en unødvendig bruksendring og utbedring av et 

kommunalt bygg, slik at den kommunale bruken ble gjort lovlig. 

 

Etter mange runder på dette ble det likevel signalisert at Askøy kommune skulle gjennomføre de 

nødvendige tiltak for egen regning.  

Men 17. september i år mottok Veteraner Askøy en e-post der Eiendomsavdelingen informere 

om at de hadde avsluttet søknadsbehandlingen. 

Etter å ha jobbet med saken i to og et halvt år var veteranene like langt fra realisering av 

veteranlokalet som de var når de startet. 

 

Spørsmål:  

1: Stiller ordføreren seg bak et krav om at våre veteraner skal betale for bruksendring og 

universell utforming av kommunale bygg, eller vil hun ta et initiativ som nå endelig sikrer 

veteranene bruk av det omtalte lokalet? 

 



2: Hvordan stiller ordføreren seg til at Askøy kommune i strid med reguleringsplaner leier ut 

bygningsmasse til kommersielle aktører, men nekter veteranene tilgang til et bygg de lovlig kan 

benytte? 

 

3: Til Kommunedirektøren: hvor lenge har han vært kjent med at Eiendomsavdelingen har 

drevet utleie i strid med gjeldende reguleringsplan? 

 

4: Til Kommunedirektøren: Da en av de kommersielle aktørene som har hatt et leieforhold med 

kommunen på Herdla gikk konkurs hadde man en mulighet til å bringe driften på denne del av 

eiendommen inn i lovlige former.  

Likevel kan man lese i mediene at man har inngått et nytt leieforhold med en ny aktør på den 

samme bygningsmassen. Er det da slik å forstå at det er greit å begå ulovligheter så lenge man 

har inntekter på dette? 

 

5: Til kommunedirektøren: Vil han iverksette en granskning av Eiendomsavdelingen for å få 

avdekket omfanget av de ulovligheter kommunen har begått på Herdla og eventuelt andre 

steder?  

 

Varaordfører Roald Steinseide (FrP) svarte muntlig på spørsmålene. 
Varaordfører ber om at Frode Larsens spørsmål med svar sendes ut til 
representantene i Formannskapet.  
 

 
Miriam Haavik (AP) innsendte følgende spørsmål: 
SIO 
Høyreregjeringen la frem statsbudsjettet (før de gikk av) med ønske om avslutte SIO prosjektet 
31.desember 2021.  
 
Hvilke konsekvenser har dette for Askøy kommune?  
Hvor mye ressurser og tid har Askøy kommune brukt på forberedelsen til dette prosjektet?  
Har forberedelsen gått utover andre oppgaver?  
Har Askøy kommune gått til innkjøp av nye IKT systemer med tanke på å følge opp kravene til 
SIO?  
Har Askøy kommune ansatt ekstra folk med tanke på SIO prosjektet? 
 
Fungerende kommunedirektør Marit Rinnan svarte muntlig på spørsmålet 
 
 

 


